
 
Øvrevoll Hosle IL 
Anleggsutvalget 
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Torsdag 12.01.2023 kl. 19.30 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

1 Status på anleggssituasjonen i ØHIL Henrik, Sverre 

2 Rutiner på daglig orden/vedlikehold/drift Idrettene, Sverre 

3 Avsetting av midler for framtidig 
vedlikehold 

Henrik, Sverre 

4 Kommunal driftsstøtte Sverre 

5 Lett rullering av anleggsplanen 2023-
2026 

Sverre 

6 Eventuelt Henrik 

 
 

 
Innkalt: Erik Legernes (bandy), Tom Brinck Mortensen (fotball), Vibeke Sending (Håndball), Trond Vegard 
Stangeby (Hopp/Kombinert), Sverre Nordby (admin), Henrik Testmann-Koch (HS, leder AU) 
 
Invitert: Øvrige idretter uten utpekt kontakt-person 
 
Tilstede: Andreas (bandy), Tom (fotball), Eilert (langrenn), Henrik (HS), Sverre (adm) 
 
Idretter ikke representert: håndball (sendt kommentarer i forkant), hopp (sendt kommentarer i forkant), 
alpin, baseball 
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 1 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status på anleggssituasjonen i ØHIL 

Orientering:  
 
Alle anlegg som ØHIL disponerer hele/deler av tiden har oppdaterte kalendere på denne siden: 
 
Treningstider gymsaler, haller og anlegg - Øvrevoll Hosle IL (ohil.no) 
 
Booking/forespørsler gjøres til Kristoffer eller Sverre.  
 

Nye anlegg det siste året:  
 

ØHIL idrettspark kunstgress/kunstis 
 
-Sesongskifter medio november og medio mars 
-Åpnet for fotball i august 2022 og med is i  
november 2022 (offisiell åpning) 
-Nytt lysanlegg 800 lux (led)  
-Diverse bygninger, inkl mediatårn med nødvendig  
infrastruktur 
-Sluttoppgjør pågår  
-Dette første året med is er på mange måter et «prøveår» der 
både kostnader, bemanning og driften av kjøleanlegget gir  
et grunnlag for driftsmodell de neste årene.  

 
Eikeli idrettspark 
 
-Flerbrukshall med tilsynsansvar, mye ledig tid i helgene  
(Finansiert av Bærum kommune og Viken) 
-Nærmiljøanlegg for basket (1 stor og 2 små baner) 
(del av ØHILs prosjekt, men finansiert av Bærum kommune) 
-Nærmiljøanlegg fotball (20x30 meter) 
-Kunstgressbane 7er/9er (40x60 meter) 
-Nytt lysanlegg 
-Ny vanntilførsel (for islegging) og tilgang til varm garasje 
 
Nye boder på Eikeli og Hosletoppen 
 
Overdragelse av 1/3 eierandel av Kolsåsbakken 
 
-ØHIL har overtatt Fossums eierandel og eier nå 1/3 av bakken sammen med Stabæk og Haslum 
-Driften av bakken skjer via eget driftsselskap 
-På sikt kan det være aktuelt å arbeide for en langrennstrasé rundt Steinsvann, spesielt i forbindelse med 
ny vannforsyning som ligger i planene om noen år.  
 
Status på situasjonen i idrettene: 
 
Håndball: Ønsker mer tid i Eikelihallen 
Hopp: Ingen aktive pt, noe etterslep på vedlikehold av bakken 
Fotball: Hall på Eikeli 1 (vinter) skal vurderes/utredes (behov, økonomi, praktiske og reguleringsmessige 
forhold) 
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 

  

https://ohil.no/treningstider-gymsaler-haller-anlegg/
https://ohil.no/ohil-idrettspark-2020-hoslebanen-kunstis-og-kunstgress/
https://ohil.no/ohil-med-som-ny-deleier-av-kolsasbakken/
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 2 

Saksbehandler Idrettene, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Rutiner på daglig orden/vedlikehold/drift 

Orientering:  
 
Det er viktig at vi klarer å ta vare på den anleggsmassen vi har bygget opp over tid (klubbhus og 
idrettsanlegg). Idrettene løser pt orden på anleggene mer eller mindre uten faste rutiner, med en intensjon 
om at lag og utøvere rydder opp etter seg.  
 
Status fra idrettene: 
 
Fotball: Jevnlige oppfølging av utstyr i boder og på anleggene av ansatte ressurser, ønsker å gjeninnføre 
rydde-uker som koordineres av administrasjonen (rydding i forbindelse med en trening i «sin» uke, der 
intensjonen er at dette gir et eierskap fra alle aktive til å ha strøkne anlegg 
 
Bandy: Mye folk (spesielt i år) med eierskap til anlegget som rydder når de er på anlegget.  
 
Vedlikehold gjøres når behovet oppstår, uten spesielle rutiner for kontroller.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
Å ha en rutine for å registrere hva man har av utstyr vurderes (inventar-liste, med opptelling etter avsluttet 
hovedsesong). 
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 3 

Saksbehandler Henrik, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Avsetting av midler for framtidig vedlikehold 

Orientering:  
 
Vi har det siste tiåret utviklet mange idrettsanlegg, og har ingen prioriterte prosjekter i anleggsplanen 2023-
2026.  
 
Anleggene har en viss levetid, og det er avgjørende at disse blir tatt godt vare på i perioden, men det er 
viktig å ha «lange briller» vel vitende om at det vil komme framtidige investeringer.  
 
Enkelte idretter har også mye utstyr, der noe av dette må forventes å både ha løpende driftskostnader og 
større investeringer. Det må i driftsbudsjettene settes av midler til drift, og Sverre og Henrik oppfordrer 
idrettene til å ha et bevisst forhold til, og gjøre avsetninger i regnskapet til framtidig 
vedlikehold/investeringer. Fotball har avsatt midler fra driftsoverskudd de siste årene (inn mot nye anlegg 
på Eikeli og Hosle) og «cashet ut» sine investeringskostnader.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 4 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Kommunal driftsstøtte 

Orientering:  
 
Bærum kommune har driftsansvaret for mange idrettsanlegg, men det er også en del idrettsanlegg som 
klubbene har driftsavtaler for. Det inngås da avtaler med kommunen om driftsstøtte, som regel basert på 
hvilken type anlegg dette er.  
 
Gjeldende driftsavtale (signert januar 2021) 

 
 
Tilleggsavtale for Hoslebanen kunstgress/kunstis ble landet i 2022 (+500.000). Av det totale driftstilskuddet 
på 1 MNOK, tilfaller 54.925,- fotball (satsen for en kunstgressbane). 
 
ØHIL bandy og ØHIL (HS) fordeler driftstilskuddet til kunstisbanen 70/30 som tilsvarer estimert fordeling av 
kostnader/ansvar. Denne modellen gjennomgås etter sesongen.  
 
ØHILs kunstgressbaner driftes av Kay Prytz vedlikehold (avtale gjeldende ut 2027). 
 
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 5 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Lett rullering av anleggsplanen 2023-2026 

Orientering:  
 
Fristen for å søke om midler til anleggsplanen 2023-2026 var høsten 2021 og ØHIL søkte om kommunal 
støtte til disse prosjektene:  
 

- Klubbhuset – Administrasjon/treningsrom 
o Status: Ikke prioritert (satt på langtidsplanen) 
o Status på alternativ 2, ny stadionbygning; ikke aktuell (regulering) 

 
- ØHIL idrettspark – LED-lys 

o Status: Innvilget via en snarvei (enøk-støtte) samt spillemidler og ble realisert i 2022 
 

- ØHIL idrettspark – Merkostnader  
o Status: Innvilget 500’, utbetales i 2023 

 
- Hosletoppen grusbane (ombygging til kunstgress og beachhåndball) 

o Status: Ikke prioritert (satt på langtidsplanen) 
 

- Kunstgressbane og klubbhus Jarmyra 
o Status: Uaktuelt (regulering) 

 
Anlegg som står på langtidsplanen kan oppdateres innen 15. februar, og det er mulig å spille inn nye 
prosjekter, men det meste av midlene som er avsatt i perioden 2023-2026 er fordelt.  
 
Aktuelle nye prosjekter:  
 
Led-lys Jarmyra, Hoslebanen, Ferd arena Hosle: 
Prosjekt fra Viken som kommer i år: Grønt lys for idretten har som formål å redusere idrettsanleggenes 
energibruk i de tre respektive fylkene. Dette gjør vi ved å støtte prosjekter som ønsker å legge om til 
moderne led-belysning med styringssystemer 
 

Prosess inn mot 15. februar: Sverre fornyer de aktuelle prosjektene på langtidsplanen (klubbhus og 
Hosletoppen), samt melder inn nytt prosjekt; skifte til LED-lys på Jarmyra, Hosle kg og Ferd arena Hosle.  

 
 

Utvalgets bemerkninger: 
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Møtedato 12.01.2023 

 

Saksnummer 6 

Saksbehandler Henrik 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Orientering:  
 
Parkering ved arrangementer 
 
Det oppleves som problematisk og trafikkfarlig når vi har store arrangementer på Hosle. Vi har fått nøkkel 
til skolegården, som skal benyttes når det er behov for dette. Dette gjelder ikke ordinære dager, ettersom 
skolen ønsker at deres arealer er tilgjengelige for nærmiljøet også på ettermiddagene.  
 
Vi har tidligere vært i kontakt med Bærum kommune (vei og trafikk) og det har også noen naboer, uten at 
kommunen har ønsket å regulere trafikken permanent med «Parkering forbudt»-skilt. Henrik har nylig sendt 
en ny henvendelse.  
 
Inne på området har vi god kontroll når vi har parkeringsvakter, men de farlige situasjonene oppstår 
primært i Magnus Blikstads vei, og idrettene oppfordres til å sperre av for parkering der eller ha 
trafikkvakter.  
 

Utvalgets bemerkninger: 
 
 
 

 


